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2002:8 Interpellation av Ann-Margarethe Livh (v) om 

medborgarinflytande vid utformandet av den 
"nya" Järvafältet 

 
 
Järvafältet liksom stadsdelarna runt fältet står inför stora förändringar. På 
Järvafältet finns förslag om att förlägga till exempel en fotbollshall, ett 
utomhusbad och en begravningsplats. Det finns förslag om en utveckling av 
4H verksamheten på Hästa gård samt förslag om en bussgata och en 
snabbspårväg som ska förbinda norra och södra Järva. 
 Breddningen av E18 innebär att ett koloniområde nära Rinkeby måste 
flyttas. Om beslut fattas om att inrätta en begravningsplats måste ett 
koloniområde med kolonistugor nära Tensta flyttas till en annan plats på fältet 
samt parkeringsplatser och olika byggnader uppföras.  
 De framtidsbilder som hittills presenterats saknar nulägesbeskrivningar. 
Det är därför svårt att få en uppfattning om hur området ser ut idag och hur det 
kommer att förändras om de olika förslagen genomförs. Järvafältet används 
flitigt av boende på norra och södra Järva och det finns en uppenbar risk att en 
omdaning av fältet kan leda till en satsning på nya grupper på bekostnad av de 
som idag använder fältet.  
 Medborgarnas medverkan i processen är viktig för att garantera ett så 
fullständigt beslutsunderlag som möjligt. Beslut som tillkommit utan 
medborgarnas medverkan får ofta svårare att bli accepterade. 
 Mot bakgrund till ovanstående vill jag ställa följande frågor till ansvarigt 
borgarråd: 

1. När kommer en nulägesbeskrivning av Järvafältet samt en beskrivning 
av alla de förändringsförslag som finns att presenteras för invånarna på 
norra och södra Järva? 

2. Kommer det fortsatta programarbetet att utformas på ett sådant sätt att 
de boendes synpunkter inhämtas och beaktas? 
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3. När kommer en tidsplan och en genomförandeplan att presenteras?  
 
Stockholm den 4 februari 2002 
 

Ann-Margarethe Livh  
 


